
ABC-klubbens verksamhetsberättelse för år 2021

Styrelsen publicerar härmed sin verksamhetsberättelse rörande tiden mellan 
den 1:a januari 2021 till och med den 31:a december samma år.

1. Årsmöten

I ännu större utsträckning än 2020 präglades år 2021 av covid-19 och dess effekter på 
samhället. Det innebar att klubben, för första gången, höll ett årsmöte på distans. Zoom 
tillhandahöll tjänsten. 

Mer traditionsenligt var att årsmötet ägde rum under tidig eftermiddag på en lördag
i mars, närmare bestämt den 20:e mars.
Hela 19 medlemmar deltog i detta årsmöte, vilket är en markant högre siffra än för 
tidigare år. 

Klubbens styrelse ser gärna att medlemmar deltar i och med omläggningen till 
distansmöten.

2. Styrelseledamöter

Alla de sju sittande ledamöterna från den föregående mandatperioden valdes enhälligt om,
denna gång för ettåriga mandat. Listan över styrelseledamöter blev således följande: 

Göte Liljegren <8430>
NilsOla Nilsson <10785>
Gabriel Kihlman <10723>
Eric Rowley <9880>
Tommy Hamberg <508>
Johan Persson <2397>
Marcus Strömberg <9370>

Tyvärr valde Johan Persson att avgå vid skiftet mellan september-oktober, med andra ord 
under mandatperioden.

Styrelsen har genomfört tre styrelsemöten under verksamhetsåret. Samtliga möten 
har ägt rum via antingen Zoom eller Jitsi, två namnkunniga videokonferenssystem.

Sedan introduktionen av vårt diskussionsforum på webben har styrelsen också 
detta år fullföljt traditionen att lägga ut protokollen efter styrelsemötena i sagda 



webbforum, för att göra det möjligt för intresserade medlemmar att diskutera och 
kommentera innehållet i dem. Intresset för detta har knappast varit stort, vilket styrelsen 
beklagar.

3. Revisorer

Ulf Olsson <8835> valdes vid årsmötet 2021 till ordinarie revisor, och Klas Anderberg 
<8928> till revisorssuppleant. Båda två valdes enhälligt av årsmötet.

4. Valberedning

Gunnar Tidner <1306> och Rolf Modin <2865> blev klubbens valberedare vid årsmötet 
2021. Gunnar Tidner utsågs att bli sammankallande.

5. Medlemsutveckling

När år 2021 var till ända hade klubben 410 medlemmar, vilket innebär en minskning med 3
stycken jämfört med föregående år.

6. Medlemsavgift

Vid årsmötet fastställdes medlemsavgiften för innevarande år (2021) till 240 kr enligt 
förslag från styrelsen. Årsmötet bestämde att fastställa ett tak för den ordinarie 
medlemsavgiften till 250 kronor för år 2022. Möjligheten till familjemedlemskap kvarstår 
oförändrat. 

Nedtrappningsstegen, alltså minskad avgift för nya medlemmar som ansluter sig 
sent under året, har ersatts med en enklare modell i enlighet med vad många andra 
föreningar tillämpar.

7. Kansliet

I likhet med föregående år har kansliarbetet tagits hand om av NilsOla Nilsson och Eric 
Rowley, med stöd av Ralf Lindström <9250> och Tommy Hamberg, och av dem har Eric 
Rowley på ett samvetsgrant och förtjänstfullt sätt tagit hand om klubbens löpande 
inkomster och utgifter.



8.  Ekonomi

Klubbens samlade tillgångar i reda pengar var under andra hälften av 2021 cirka 450 000 
kronor, en minimal förändring från föregående år. 

Den tyngsta kostnaden för klubben i dag är de serverplatser som vi hyr hos 
Bahnhof. Därutöver betalar vi för bland annat ett webbhotell (där ”reservplatsen” finns, 
abc-klubben.se), en postbox, bankavgifter och annat som får betraktas som småutgifter.

Vi har detta år inte haft några utgifter på grund av hårdvarustörningar eller 
hårdvaruhaverier.

Klubbens utgifter har år 2021 legat på cirka 37 000 kronor.

9. Medlemsförmåner

Alltjämt gäller att klubbens medlemmar erhåller 25 procent rabatt på 
prenumerationspriset för tidskriften PC för alla.

10. Teknik och nätverk

I likhet med tidigare år har våra servrar driftats och i övrigt tagits hand om av Gabriel 
Kihlman, NilsOla Nilsson, Johan Persson, Lars Lindgren <8869> samt Eva Forsbom 
<9770>. 

Och som tidigare använder vi OpenBSD, en fri Unix-variant som är byggd för att ha
hög säkerhet. Då det är OpenBSD stable som är operativsystemet på våra servrar, (inte 
OpenBSD current), erhåller vi samtliga säkerhetsuppdateringar mycket snabbt och 
smidigt. Normalt sett behöver systemoperatörerna inte ha någon fysisk kontakt med 
hårdvaran vid uppgraderingarna.

Nya versioner av OpenBSD stable brukar lanseras cirka en gång per halvår, med så 
kallade binärpatchar däremellan när man upptäckt säkerhetsproblem.

Någon egentlig nedtid under 2021 – då servrarna av olika skäl inte fungerat – har 
inte förekommit, förutom vid ett tillfälle under tidig november då omstarten inte 
fungerade efter en pålagd binärpatch i servern Orm.

Klubbens webbplats som man når via adressen abc.se har kanske inte det allra mest 
moderna utseende som kan tänkas, men innehållet är såvitt känt rätt och riktigt. Den som 



är hågad att ge webbplatsen en ny grafisk form, med bibehållen ABC-logotyp, är mycket 
välkommen att bidra med sitt arbete! Denna uppmaning kvarstår sedan förra året.

Vårt webb- eller diskussionsforum hittar man på abc-klubben.se/phpbb och det är 
alltid välkommet med aktivitet där. Bland annat hoppas den nuvarande och antagligen 
också den tillträdande styrelsen på återkoppling och samverkan med våra medlemmar via 
forumet.

11.  Medlemsaktiviteten

I början av oktober månad valde Johan Persson att avgå från styrelsen på grund av andra 
åtaganden. Johan Persson var den drivande kraften bakom de enkäter som gick ut både år 
2020 och år 2021. 

Enkätsvaren till trots, har den önskade aktiviteten i mångt och mycket uteblivit. 
Detta är förstås synd, och hotar klubbens existens på sikt genom utebliven återväxt bland 
olika slags funktionärer. 

Vi funktionärer tror på att klubben har en plats i förenings-Sverige och Internet-
Sverige, men svårigheten att nå dem som uppskattar det vi gör är uppenbart avsevärd. 

Styrelsen har internt diskuterat någon form av erbjudande till medlemmar i univer-
sitets- och högskoleföreningar med datavetenskaplig inriktning, såsom Stacken vid KTH 
och Lysator vid Linköpings universitet för att vitalisera vår verksamhet. Detta skulle vi 
gärna vilja ha en levande debatt om, så pass levande att ett eventuellt beslut kan fattas i 
god ordning i god tid.  

12.  Sociala medier

Som bekant är klubben närvarande även på Facebook, där Charles Hübinette <10017> 
fungerar som administratör.

Tommy Hamberg <508> Gabriel Kihlman <10723> Göte Liljegren <8430>

NilsOla Nilsson <10785> Eric Rowley <9880>                 Marcus Strömberg <9370>


